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A.B. 24/65 
 
Verslag van de op 3 juli, om 10.00 uur, gehouden vergadering van het Algemeen Bestuur SVHW bij SVHW te 
Klaaswaal. 
 
Aanwezig:  
Gemeente Alblasserdam  De heer J.R. Pardo (sluit digitaal aan) heeft de heer Meerkerk gemachtigd 

voor de besluitvorming 
Gemeente Albrandswaard  De heer M. Bianchi heeft de heer Van der Wulp gemachtigd 
Gemeente Altena   De heer J.P. Tanis heeft de heer Meerkerk gemachtigd 
Gemeente Barendrecht    De heer L.P. van der Linden  
Gemeente Drimmelen   De heer H. Bakker 
Gemeente Goeree-Overflakkee   De heer J.W. Eijkenduijn (vervangend voorzitter) 
Gemeente Hardinxveld-Giessendam  De heer J.A. Meerkerk  
Gemeente Hoeksche Waard  De heer A.D. van der Wulp  
Gemeente Krimpenerwaard  De heer P.J.S. van der Hek  
Gemeente Lansingerland  De heer S.A.F. Fortuyn heeft de heer Van der Hek gemachtigd 
Gemeente Nieuwkoop    Mevrouw A. Ingwersen  
Gemeente Ridderkerk   De heer K. van der Duijn Schouten  
Gemeente Voorne aan Zee  De heer R.M. van der Kooi 
Waterschap Hollandse Delta Mevrouw C.L.K. Rijsdijk (Voorzitter) heeft de heer Eijkenduijn 

gemachtigd 
Waterschap Hollandse Delta  De heer J.J.M. van Oorschot heeft de heer Van der Kooi gemachtigd 
SVHW     mevrouw J. Rabhi (vervanging directeur) 
SVHW      Mevrouw J. Manse (notuliste) 
 
Afwezig:  
Gemeente Albrandswaard  De heer M. Bianchi (met kennisgeving) heeft de heer Van der Wulp 

gemachtigd 
Gemeente Altena De heer J.P. Tanis (met kennisgeving) heeft de heer Meerkerk 

gemachtigd 
Gemeente Lansingerland De heer S.A.F. Fortuyn (met kennisgeving heeft de heer Van der Hek 

gemachtigd 
Waterschap Hollandse Delta Mevrouw C.L.K. Rijsdijk (Voorzitter) (met kennisgeving) heeft de heer 

Eijkenduijn gemachtigd 
Waterschap Hollandse Delta De heer J.J.M. van Oorschot (met kennisgeving) heeft de heer Van der 

Kooi gemachtigd 
SVHW De heer. M.W. Heemskerk (met kennisgeving) 
 

1. Opening 
De vervangend voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
 

2. Verslag van de vergadering van het Algemeen Bestuur 10 april 2024 (A.B. 24/45) 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld.  
 

3. Besluitenlijst 10 april 2024 (A.B. 24/46) 
De besluitenlijst wordt zonder op- of aanmerkingen vastgesteld.  
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4. Actielijst Algemeen Bestuur 3 juli 2024 (A.B. 24/47) 
Punt 1: Blijft staan;  
Punt 2: Blijft staan; 
Punt 3: Wordt september 2024. Blijft staan; 
Punt 4: Staat op de agenda. Kan van de actielijst af.  
 

5. Inkomende en uitgaande stukken 
a. Memo AB 3 juli 2024 (afwijkingen 1e begrotingswijziging 2024 en begroting 2025) (A.B. 24/48) 

Op 6 juni jl. heeft SVHW een memo toegestuurd aan het Algemeen Bestuur en de Ambtelijke 
Commissie in de cc. In de DB-vergadering van 5 juni 2024 is de Voorjaarsnota 2024 en een memo 
over de onderzoeksopdracht voor verlaging van de begroting 2025 besproken. Mede door het flink 
gedaalde aantal WOZ bezwaren 2024 is, wanneer die als uitgangspunt aangehouden worden, een 
significante verlaging van de kosten te verwachten in 2024 en 2025.  
 
In de 1e begrotingswijziging 2024 en de begroting 2025 is nog rekening gehouden met het hoge 
aantal WOZ-bezwaren uit 2023.  
 
In de Voorjaarsnota 2024 is gerekend met het lagere aantal bezwaren uit 2024. Aan het Dagelijks 
bestuur is gevraagd of het verstandig is om een 2e begrotingswijziging 2024 en/ of 1e 
begrotingswijziging 2025 op te stellen. Het is gezien de doorlooptijd van zienswijze en vaststelling 
van een 2e begrotingswijziging 2024 in december niet zinvol. Het advies is het om ervoor te kiezen 
om de Raden niet met een extra wijziging voor 2024 te belasten. Voor een 1e begrotingswijziging 
2025 zou het moment van de jaarrekening 2024 kunnen worden gebruikt (begin 2025). 
 
Het Algemeen Bestuur neemt deze mededeling voor kennisgeving aan. 
 

b. Memo SMVI (A.B. 24/49) 
Vanuit de deelnemers komen er de laatste tijd veel vragen, zowel ambtelijk als politiek, over Sociaal 
Maatschappelijk Verantwoord Invorderen. Er zijn meerdere redenen waardoor dit ontstaat en SVHW is 
ook al enige tijd actief is op dit gebied. In de memo worden de verschillende ontwikkelingen, en wat 
SVHW op dit gebied onderneemt, toegelicht.  
 
1. Wetsvoorstel versterking waarborgfunctie Algemene wet bestuursrecht 
2. Sociaal Maatschappelijk Verantwoord Invorderen (SMVI) 

a. Pilot kosteloze herinnering 
b. Incasso op maat (flexibele incasso) 
c. Pilot belacties en huisbezoeken 

3. Vroeg signalering 
a. Tijdelijke ministeriële regeling 
b. Convenant met NVVK 
c. Gegevensverdeling bij vroeg signalering 
d. Wettelijke plicht 

   
      Het Algemeen Bestuur neemt deze mededeling voor kennisgeving aan.  
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6. Mededelingen 

a. Levering Stuf-Tax bestanden 
Mevrouw Rabhi geeft aan dat de Stuf-Tax bestanden in het verleden altijd zijn geleverd aan de 
deelnemers. Op dit moment ondersteunen de applicaties de Stuf-Tax bestanden niet meer. Daarnaast 
heeft de FG van SVHW aangegeven dat de Stuf-Tax bestanden, op de wijze zoals deze in het verleden 
met de deelnemers werden gedeeld, niet meer op deze manier geleverd mogen worden.  
 
Om toch dergelijke bestanden aan te kunnen leveren aan de deelnemers is gekeken of er een 
soortgelijk bestand aangeleverd kan worden. Dit kan in de vorm van een Stuf-XML bestand. Op dit 
moment kijkt de BAR-organisatie naar de aangeleverde lijst door SVHW met daarop de verschillende 
types gegevens die wel kunnen worden aangeleverd. De BAR-organisatie verwacht dat zij in 
augustus/september kunnen reageren op de aangeleverde lijst. Daarna kunnen de gegevens van het 
Stuf-XML bestand worden gedeeld met de andere deelnemers die hiertoe verzoek via Topdesk 
hebben gedaan.  
 
De heer Eijkenduijn geeft aan dat de FG van de gemeente Goeree-Overflakkee verschilt van mening 
met SVHW over het niet kunnen aanleveren van Stuf-Tax bestanden en meent dat de bestanden wel 
aangeleverd kunnen worden. De FG van de gemeente Goeree-Overflakkee heeft hierover overleg 
gevoerd met andere deelnemers maar daar is niets uitgekomen. Standpunt van de gemeente Goeree-
Overflakkee is dan ook “we zullen het ermee moeten doen” maar we verschillen nog steeds van 
mening.  
 
Het Algemeen Bestuur neemt deze mededeling voor kennisgeving aan. 
 

7. Agenda en besluitenlijst DB 
a. Agenda Dagelijks Bestuur 5 juni 2024 (A.B. 24/50) 
b. Besluitenlijst Dagelijks Bestuur 21 maart 2024 (A.B. 24/51) 

 
Het Algemeen Bestuur neemt de agenda en besluitenlijst van het Dagelijks bestuur voor kennisgeving 
aan.  
 

8. Bezwaren 
a. Notitie afhandeling bezwaren (A.B. 24/52) 
b. Overzicht WOZ bezwaren 2024 (A.B. 24/52a) 

 
De heer Van der Kooi vraagt wat de stand van zaken is met het afdoen van de bezwaren. Mevrouw 
Rabhi geeft aan dat de afgehandelde bezwaren in het meegeleverde overzicht staat vermeld. De 
particuliere bezwaren zijn voor de helft afgedaan. Voor de NCNP bezwaren wordt nog voorwerk 
verricht om de bezwaren in één keer af te doen. De bezwaren van de niet-woningen zijn voor 1/3 
afgedaan. Dit betekent dat het afdoen van de bezwaren op schema ligt.  
 
De heer Bakker geeft aan dat het aantal bezwaren voor de gemeente Drimmelen wel fors is. Mevrouw 
Rabhi geeft aan dat dit vaak gezien wordt bij een nieuwe toetreder. De gemeente Drimmelen heeft de 
tarieven verhoogd en in de jaren hiervoor te laag gewaardeerd. Morgen heeft mevrouw Rabhi hierover 
een overleg met de heer Bakker.  
 
De heer Ejkenduijn vraagt of de deelnemers dan risico lopen dat door een verhoging van de 
belastingtarieven, door de opgelegde bezuinigingen van de overheid, er een golf aan bezwaren wordt 
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gecreëerd? De deelnemers zijn van mening dat dit inderdaad een risico is omdat de belastingaanslag 
wel hoger uit kan vallen.  
 
De heer Pardo geeft aan dat het aantal NCNP bezwaren voor de gemeente Alblasserdam is verhoogd. 
De bezuinigingen (punt 10 op de agenda) zijn erg gelinkt aan de verlaging van de bezwaren van de 
NCNP bureaus en vraagt hoe wordt hier tegenaan gekeken? Mevrouw Rabhi geeft aan dat SVHW in 
2022 en 2023 minder NCNP bezwaren heeft ontvangen dan landelijk het geval was. Op dit moment 
zien we dat de percentages zijn omgedraaid (60% NCNP bezwaren en 40% particuliere bezwaren). 
SVHW hoopt dit jaar, na evaluatie van de mediacampagne, de trend om te draaien van bezwaar maken 
via een NCNP bureau naar direct bezwaar maken bij SVHW. De heer Pardo geeft aan op te passen met 
ons rijk rekenen. De heer Eijkenduijn gaat ervanuit dat deze ontwikkelingen door SVHW goed worden 
gemonitord.  
  
Het Algemeen Bestuur neemt het overzicht bezwaren voor kennisgeving aan. 
 

9. Voorjaarsnota 2024  
a. Oplegnotitie voorjaarsnota 2024 (A.B. 24/53) 
b. Voorjaarsnota 2023 (A.B. 24/54) 

 
De heer Eijkenduijn geeft aan dat hij met trots bij de andere Gemeenschappelijke Regelingen 
aangeeft, dat SVHW al een stap vooruit heeft gezet met de bezuinigingsopdracht. Daarmee wordt 
geprobeerd om de andere Gemeenschappelijke Regelingen ook in beweging te krijgen.  
 
Het Algemeen Bestuur neemt de voorjaarsnota voor kennisgeving aan en stemt in met het 
doorbelasten van de kosten aan deelnemers met een voorschotnota conform de voorjaarsnota 2024 
in plaats van de 1e begrotingswijziging 2024. 
 

10. Memo bezuinigingsopgave 2025 (A.B. 24/55)  
Het Algemeen Bestuur stemt in met  
1. het maken van een 1e begrotingswijziging 2025 door een verlaging van de kosten met 

1.034.000 euro en deze na de jaarrekening 2024 aangevuld met de uit de jaarrekening 2024 
voortkomende inzichten voor te leggen aan het AB in haar vergadering van april 2025; 

2. het in kaart brengen van de (meerjarige) effecten van deze kostenverlaging op de tarieven en 
daarmee de bijdragen van de deelnemers en deze voor 15 juli 2024 communiceren met de 
deelnemers ten behoeve van de eigen begroting 2025 van de deelnemers; 

3. de afwikkeling van het verzoek van het AB aan het DB voor het verkennen van 
besparingsmogelijkheden middels deze memo en de daarin opgenomen besluiten. 

 
De heer Pardo geeft aan dat het effect al te zien is in de voorjaarsnota. De heer Pardo geeft aan dat hij 
het waardeert dat er gekeken is naar een bezuinigingen en dit resultaat is bereikt. Mevrouw Ingwersen 
geeft aan dat er wel rekening gehouden moet worden met de risico’s die hieraan verbonden zijn. Er is 
gerekend met zeer positieve uitgangspunten waar wel rekening mee gehouden moet worden. De heer 
Eijkenduijn geeft aan dat dit goed gemonitord moet worden en de deelnemers vroegtijdig op de hoogte 
gebracht moeten worden als de afwijkingen zo groot zijn dat er moet worden ingegrepen. 

 
De heer Van der Duijn vraagt wat er nu daadwerkelijk wordt besloten. De heer van der Wulp geeft aan 
dat er een bestuursopdracht is afgegeven door het Algemeen Bestuur en daaraan voldaan is. De heer 
Van der Duijn vraagt wat dit dan betekent voor de begroting 2025. De heer Van der Wulp geeft aan dat 
de begroting 2025 nu voor zienswijze bij de deelnemers ligt.  
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De zienswijzeprocedure komt in september terug in de vergadering van het Algemeen Bestuur en zal 
mogelijk aanleiding geven tot aanpassing van de begroting 2025. Er is hierover ook een memo 
verzonden aan de deelnemers.   

  
De heer Van der Linden geeft aan dat er tijdens het VNG congres een motie is ingediend om op korte 
termijn een onderzoek te starten naar de mogelijkheden van een twee jaarlijkse herwaardering. De heer 
Van der Linden vraagt hoe SVHW hiermee omgaat. Mevrouw Rabhi geeft aan dat de ontwikkelingen 
hieromtrent worden gevolgd maar er op dit moment nog niet veel over te zeggen is en het eventuele 
effect nog niet bekend is. Indien er ontwikkelingen zijn wordt de deelnemer hiervan op de hoogte 
gesteld.   

 
De heer Van der Duijn vraagt wat nu de deelnemersbijdrage voor 2025 wordt. Dit is op dit moment nog 
niet meegenomen in de begroting van 2025. De heer Pardo geeft aan dat er in de vergadering van de 
Ambtelijke Commissie is aangegeven dat dit 15 juli as. gecommuniceerd wordt met de deelnemers. 
Mevrouw Rabhi vraagt dit nog na en koppelt het terug als de datum van 15 juli a.s. niet juist is.  

 
Het Algemeen Bestuur neemt de memo voor kennisgeving aan.  

 
11. 3e wijziging GR SVHW 2023 

a. Oplegnotitie 3e wijziging GR SVHW 2023 (A.B. 24/56) 
b. Zienswijze 3e wijziging GR SVHW 2023 (A.B. 24/57) 
c. 3e wijziging GR SVHW 2023 (A.B. 24/58) 
d. Bijlage bij GR als bedoeld in artikel 4 (A.B. 24/59)  
e. AB besluit 3e wijziging GR SVHW 2023 (A.B. 24/60) 

 
Het Algemeen Bestuur stelt de 3e wijziging GR SVHW alsmede het overzicht met de zienswijze vast. 
 

12. DVO  
a. Oplegnotitie DVO (A.B. 24/61) 
b. DVO v1.0 (A.B. 24/62) 
c. AB besluit DVO (A.B. 24/63) 

 
De heer Pardo geeft een compliment omdat er aandacht is voor de BAG en er een werkgroep is 
geïnstalleerd voor de BAG. Mevrouw Ingwersen is het hiermee eens.  

 
Het Algemeen Bestuur stelt de DVO vast. 
 

13. Rondvraag en sluiting 
Mevrouw Ingwersen vraagt naar de afhandeling van de motie die is ingediend bij de gemeente Nieuwkoop 
m.b.t. het onderzoek wat ervoor nodig is om gehuwde of geregistreerde partners beide de informatie van 
de SVHW over de gemeentelijke heffingen te laten ontvangen en beide toegang te geven tot de 
mijnSVHW-omgeving. Dit punt wordt in september behandeld.  
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De voorzitter sluit de vergadering om 10.30 uur en bedankt alle aanwezigen voor hun deelname.  
 
Aldus vastgesteld op 11 september 2024 in het Algemeen Bestuur SVHW. 
 
Directeur,     Voorzitter,  
 
 
 
drs. M.W. Heemskerk    C.L.K. Rijsdijk 
 


